
 

  

 

 

Schriftelijke vragen 

Aan: college van B&W van de gemeente Schagen 

Onderwerp: Standplaatsenbeleid 

Datum: 9-10-2023 

Bij dit item heeft de PvdA de volgende vragen: 

• Wat zijn de bezwaren van de gemeente, waarom wordt dit beleid veranderd? 
 

Antwoord:  

De huidige vergunningen voldoen niet meer aan wet- en regelgeving en locaties zijn op basis van 
de beleidsregels niet zodanig te realiseren. We zijn inmiddels bezig, zoals vele gemeenten in het 
land, om de veranderde regelgeving voor standplaatsen door te voeren in ons gemeentelijke 
beleid (aanpassing van regels voor schaarse vergunningen vanuit Europese Dienstenrichtlijn). 

Een van de veranderingen is dat de gunning van een standplaats nu aanbesteed moet worden en 
ook dat het geen permanente vergunning meer mag zijn.  
De vergunningen die de gemeente na aanbesteding verstrekt, zijn vergunningen voor gebruik van 
een standplaats op een plek die de gemeente ter beschikking stelt, voor een afgebakende periode, 
een periode dus met een einddatum. 
Zie voor meer informatie de concept beleidsregels 

 

• Waarom moeten we versnipperen door heel Schagen? 

Antwoord: 

Spreiding van voorzieningen zorgt voor levendigheid in het centrumgebied, is ons uitgangspunt. De 
uitgangspunten met bijbehorende visie kunt u terugvinden in de concept beleidsregels, te vinden op 
de gemeentelijke website (door te zoeken op ‘standplaatsen’). 
Ons voorstel voor voorkeurslocaties sluit aan op deze visie met bijbehorende uitgangspunten. 
Tijdens de inmiddels afgesloten inspraakronde kon men ook hierop reageren en bijvoorbeeld 
alternatieve locaties voorstellen. 

• Waarom kunnen we niet op de Nieuwstraat blijven? 

Antwoord: 
Er staan in de concept beleidsregels meerdere voorkeurslocaties in het gebied van de 
Nieuwstraat. Überhaupt zijn deze locaties slechts tijdelijk geschikt, voor een beperkt aantal jaar, 
met het oog op lopende ontwikkelingen in dit deel van ons centrumgebied. Dit komt voort uit de 
ontwikkelvisie voor de stad. 
De openbare ruimte moet steeds verschillende vormen van gebruik mogelijk maken; dat 
aandachtspunt benoemen we ook in de concept beleidsregels. 

 

 



Het kan dus zijn dat om die reden we een alternatieve plek moeten vinden voor een specifieke 
voorkeurslocatie voor een standplaats.  

• Waarom komt er een uitsterfbeleid terwijl de kraamhouders in het standplaatsenbeleid juist 
geprezen worden. 

Antwoord: 
Er is een overgangsregeling voorgesteld die volgt uit de noodzaak om veranderde wet- en 
regelgeving te vertalen naar ons beleid, waarmee we huidige standplaatshouders met voorrang 
willen bedienen. 

 

 

 
Vriendelijke groet, 

Harry Piket 

 


